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Afwezig R. Denneboom (voorzitter), M. van Lagen (CDA)  

 
Wegens afwezigheid van Rachel Denneboom (voorzitter) en Mart van Lagen (plv. voorzitter) is Jan de Lange 
voorzitter van deze vergadering van de stadsdeelcommissie West. De commissie gaat akkoord met dit 
plaatsvervangend voorzitterschap. 
 
1. Opening 
Opening Voorzitter J. de Lange: 

• Afwezig zijn: R. Denneboom (voorzitter) en M. van Lagen (CDA, plaatsvervangend voorzitter, vervangen 
door Mathijs Struijk) 
 

a. Vaststellen agenda 
• De agenda wordt vastgesteld conform het voorstel. 

 
b. Kennisnemen van de verslagen van de vergaderingen van 21 en 28 november 2023 

• Zonder wijzigingen 
 
c. Mededelingen vanuit: de commissie, het stadsdeel en stadsdeelwethouder en -management 
Wethouder Vedder: 
Villa Volksparksingel 

• Eind december heeft de wethouder de villa bezocht. Het ziet er van binnen al heel veelbelovend uit en 
de buitenkant wordt als laatste aangepakt. Er is een stappenplan afgesproken tussen de gemeente en 
de eigenaar van de villa. Zo heeft de gemeente een kleurenvoorstel gedaan en deze is akkoord 
bevonden. Daarnaast zijn er afspraken over verdere contactmomenten en het toezicht op de restauratie. 
Gezamenlijk streven is om in de herfst van dit jaar de villa in volle glorie hersteld te hebben. 

• B. Peeters Weem (GroenLinks): hoe gaan bij volksparkvilla de problemen met planken voor de ramen en 
ingooien van ramen opgelost worden? Die planken kunnen niet eeuwig voor de ramen blijven zitten.  

o Wethouder: Als het in gebruik is, is het veel minder snel zo dat de ramen ingegooid worden. In 
de huidige renovatiefase trekt een dergelijk gebouw nog ander gedrag aan, dus daarom zijn de 
ramen voor de zekerheid nog afgedekt zolang de renovatie bezig is.   

 

https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/0867c09f-9a2e-44a5-a962-f8ff99b94d4c
https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/0867c09f-9a2e-44a5-a962-f8ff99b94d4c


 

 
 
Stadsdeelmanager T. Keuken: 
Huurdifferentiatie 

• Eind november 2023 is in deze vergadering besproken dat er begin 2024 een voorstel aan de raad wordt 
voorgelegd dat o.a. gaat over het toepassen van huurdifferentiatie in onze wijkcentra, waaronder De 
Boei in West. Strekking van dit voorstel: Initiatieven voor en door bewoners 50% korting geven op 
huurprijzen.  

• Het raadsvoorstel is onderdeel van een ontwikkeling waarbij we voor de wijkvoorzieningen in de hele 
stad willen komen tot een eenduidig beleid. Het voorstel komt z.s.m. naar de raad, maar daarvoor 
moeten nog wat aspecten onderzocht en verwerkt worden. 

 
Cromhoff 

• Vooruitlopend op de vijfjarige vergunning hebben we een eenmalige evenementenvergunning 
aangevraagd voor een open dag op a.s. zaterdag 23 maart. Meer informatie hierover vindt u op 
www.cromhoff-enschede.nl.  

• Binnenkort wordt de vergunning voor tijdelijke activiteiten op de locatie verleend. Hiermee kan een start 
worden gemaakt met activiteiten in het complex van de oude Drukpershal. Er zijn o.a. plannen voor 
kunst en creativiteit, sport en spel.  

• De sloop van gebouwen die niet behouden blijven, gaat deze zomer starten. De bodemsanering en de 
aanleg van het fietspad zijn vertraagd omdat er vanuit de natuurwetgeving eerst compenserende 
maatregelen nodig zijn voordat met de werkzaamheden kan worden gestart.  

• De samenwerkingsafspraken met de ontwikkelende partij over de bouw van de woningen krijgen steeds 
meer vorm. Er volgt een sessie om de raad te informeren over de voorgenomen samenwerkingsvorm 
met de projectontwikkelaar. 

• In de Stadsdeelcommissie West van mei willen wij de voorbereiding voor de besluitvorming door de raad 
hierover bespreken. Bij de rondvraag van R. Haveman (PvdA) komt Cromhoff in deze vergadering ook 
nog ter sprake. 

Aanbieden boeren buurtmaaltijd i.s.m. Herenboeren en Power Royael 
• Op maandag 13 mei aanstaande wordt de eerste Boeren buurtmaaltijd ‘van Land tot Lepel’ 

georganiseerd: een samenwerking tussen de gemeente Enschede, De Herenboeren Usselo, Power 
Royael en Stichting StopArmoede053.  

• De gemeente Enschede ontvangt één keer in de vier weken van De Herenboeren een voedselpakket 
voor twintig personen, dat bestaat uit de opbrengsten van het land en mogelijk in de toekomst ook vlees.  

• Dit voedselpakket wordt door vrijwilligers van Power Royael bereid tot maaltijden. De maaltijden worden 
vervolgens tijdens een vierwekelijks diner in De Boei of ’t Ni-je Terphoes aangeboden aan gezinnen met 
een kleine beurs uit Enschede West, aangewezen door Stichting StopArmoede053.  

PFAS Boekelo 
• In december hebben wij de definitieve rapporten verzonden/bezorgd in de wijk. In totaal zijn er 210 

tuinen onderzocht in de wijk.  
• Bij 25 tuinen is er sprake van verontreinigingswaarden boven de 234 ug/kg. Dit is een overschreiding 

van het wettelijk het maximum en alle tuinen worden dan ook gesaneerd.  
• Bij 42 tuinen is er sprake van een verontreinigingswaarde boven 59ug/kg maar onder de 234 ug/kg. Wij 

hebben besloten ook die tuinen (gedeeltelijk) te saneren. De bewoners zijn hiervan op de hoogte 
gesteld. 

• Op 5, 6 en 7 februari zijn informatiebijeenkomsten gehouden waar alle bewoners wiens tuin gesaneerd 
moeten worden clustergewijs zijn uitgenodigd. Deze avonden zijn goed verlopen, met uitleg over zowel 
inhoud als proces. 

• Saneren betekent dat de bovenste meter grond wordt weggehaald en wordt vervangen door een schone 
leeflaag van een meter, die de bewoners verplicht in stand moeten houden. 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.cromhoff-enschede.nl%2F&data=05%7C02%7Cb.folbert%40enschede.nl%7C9435a20598894838b05008dc3f978f96%7C4d3fb16405994cd48f66ef2f60ba5aaf%7C1%7C0%7C638455167393893358%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=tZxdXjBGYIg9Y6ckfmFgrxH5ZHSdlWwUgbaLaCDn4sk%3D&reserved=0


 

• De komende maanden zullen de te saneren tuinen worden geschouwd/opgenomen waarna er per tuin 
een graafplan wordt gemaakt en de hoogte van de schadeloosstelling per tuin/woning kan worden 
bepaald. Dit wordt vervolgens in een persoonlijk gesprek met de bewoners besproken. 

• De start van de saneringen is gepland voor september 2024. De doorlooptijd van het hele 
saneringstraject is naar verwachting 7 maanden. 

• R. Haveman (PvdA): is het onderzoek op basis van steekproeven verricht?  
o Wethouder: op basis van een zorgvuldig onderzoeksplan zijn er steekproeven verricht. 

• M. Brejaart (FvD): hoe diep zit de vervuiling in de grond? 
o Wethouder: daarover weet ik niet alle details. Professionals doen dat onderzoek en de 

gemeente zorgt voor de bestuurlijke inbedding. De adviezen van de GGD zijn leidend en 
helder, daarom zal de gemeente die volgen en daar een voorzichtige lijn in kiezen.   

Dorpsplein Usselo 
• Op 11 april zal het project ‘Dorpskern Usselo’ op een feestelijke manier worden afgesloten. In Usselo zal 

worden stilgestaan bij het feit dat het Dorpsplein een ware metamorfose heeft ondergaan en een 
levendige plek is geworden waar mensen elkaar kunnen ontmoeten.  

• De Stadsdeelcommissie West is van harte uitgenodigd om hierbij aanwezig te zijn. 

Mededelingen uit het stadsdeel 
Spreekrecht: S. Post – Aanschaf AED en opleiden vrijwilligers 

• Sander Post vertelt de commissie over zijn initiatief voor extra (bereikbaarheid van) AED’s en meer 
aandacht voor reanimaties in stadsdeel West (Stadsveld/Stevenfenne). Daarbij werkt hij samen met de 
wijkraad Stadsveld.  

• Inmiddels is er een akkoord voor de plaatsing van een AED en de training van 8 buurtbewoners. De 
AED komt vanwege de stroomvoorzieningen bij het tankstation aan de Haaksbergerstraat.  

• Daarnaast is het verzoek aan de commissie om in West en Enschede breed de noodzaak in te zien van 
de motie Uitbreiding AED’s en Opleiding Vrijwilligers. Zo zijn er bijvoorbeeld nog 13 hotspots waar nog 
geen AED is, willen we daar iets mee? De dekking is 2% in Enschede terwijl dat 4% zou moeten zijn.   

 
S. Helfrich (D66): het aantal van 13 hotspots is inmiddels 15 geworden. De stadsdeelwethouder van Oost gaf aan 
dat de gemeente mensen kan informeren, maar hiervoor niet zomaar aan budgetten kan komen. Wat is er uit de 
raad nodig voor de wethouder om nog actiever in te zetten op dit thema? 
Wethouder Vedder: de lijn die we nu kennen vloeit voort uit de motie en het debat daarover. We kunnen geen 
taken op ons nemen waar we geen geld voor krijgen uit het Rijk, omdat de gemeente anders failliet gaat. 
Wethouder Vedder omarmt het initiatief van dhr. Post en moedigt dit van harte aan. Daarbij is hij bereid om mee 
te denken voor zover de gemeente dat kan en om evt. samen met mevr. Workel erbij nader te kijken naar wat er 
binnen de kaders mogelijk is. 
 
d. Lijst met aandachtspunten en toezeggingen 
A17 Water in West 

• Momenteel worden de Wethouder Nijhuisstraat en Elferinksweg heringericht. In deze straten pakken we 
de regenwater- en grondwateroverlast aan en creëren we meer groen en wadi’s om water op te vangen 
en vast te houden. Dit zijn maatregelen die worden uitgevoerd om tevens droogte en hittestress te 
verminderen en biodiversiteit te verbeteren. 

• In november, december en begin januari hadden, door de extreme regenval, veel huishoudens in 
Enschede en ook zeker in Enschede-West, last van water in de kruipruimte of kelder. In de straten in 
Stadsveld waar we drainagesystemen in de straten hebben gelegd was de overlast voor bewoners veel 
minder. In deze straten stroomt het overtollige grondwater via het drainagesysteem naar de Stadsbeek. 
In de komende jaren gaan we nog in veel straten in Enschede-West deze drainagesystemen aanleggen. 

 
A32 Herinrichting omgeving Thomas de Keyserplein 

• In overleg met de klankbordgroep is een basisstructuur van de weg en parkeerplaatsen rond het plein 
gemaakt.  

• Uitgangspunt voor wat betreft parkeren: zelfde aantal terug wat er nu is.  

https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/0867c09f-9a2e-44a5-a962-f8ff99b94d4c?documentId=2caaaeb4-f982-4175-b8b1-45e51a27efb6&agendaItemId=eb75c4af-f19c-451c-aba9-eca566cdecd0
https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/33ed1b66-6ee0-4fd4-bfa8-12ee96ff8471?documentId=de0ab78d-7e97-4f58-8a9e-1219b45b6104&agendaItemId=f12b7973-05ad-4499-b0d1-a591f917f137


 

• Uitgangspunt voor de wegen: snelheid er uit, veiligheid vergroten.  
• Voor invulling van de overgebleven ruimtes (de horizontale blauw/witte vlakken op de kaart) zijn 

omwonenden en ondernemers bevraagd over het gewenste gebruik van het plein. 
• Op zaterdagmiddag 20 januari, tijdens een winterfeest voor de buurt, konden bewoners hun inbreng 

geven. Daarna is nog digitale enquête gehouden onder circa 170 adressen.  
• 6 februari jl. Is met de ondernemers aan het plein gesproken. De projectgrenzen zijn, mede op verzoek 

van omwonenden, uitgebreid met delen van de Wethouder Nijhuisstraat en Rembrandtlaan. 
• Momenteel wordt e.e.a. vertaald in een voorlopig ontwerp. Verwachting is dat eind maart, begin april 

het voorlopig ontwerp kan worden besproken met bewoners en ondernemers. 
 
T13 AZC-locatie Parkweg – Samenwerking maatschappelijke partijen 

• Er is een informatieavond in De Boei op 28 maart: tientallen partners en organisaties zijn uitgenodigd. 
Doel: inventariseren wie waarmee kan helpen om de inbedding van het AZC zo goed mogelijk vorm te 
geven. 

T14 AZC-locatie Parkweg – Quickscan flora en fauna 
• Hierover volgt informatie tijdens agendapunt 4 van deze vergadering 

 
T15 AZC-locatie Parkweg – Gemeentelijke communicatie 

• Het college van B&W heeft eerder vandaag de eerste kwartaalrapportage van AZC Parkweg vastgesteld. 
Deze leest u vandaag ook bij de besluitenlijst van het college.  

• Als bijlage bij deze eerste kwartaalrapportage AZC Parkweg vindt u ook de communicatieplan en 
planning voor de periode februari 2024 t/m juli 2024. 

  
2. Rondvraag 

1. R. Haveman (PvdA) - Horeca en evenementen drukpershal Cromhoff (vervolg op vragen D66 tijdens 
actualiteitenraad 11 maart 2024) 

• Hoe zorgt het college ervoor dat de informatievoorziening richting bewoners in de omgeving van de 
locatie goed wordt georganiseerd en wat is bijvoorbeeld de afstand rondom de locatie, die bepaalt wie 
wordt geïnformeerd? 

• Wat is de reikwijdte van de vergunning voor het exploiteren van horeca en dergelijke binnen de locatie? 
• Hoe wordt er geanticipeerd en gehandhaafd op potentiële overlastsituaties, zoals bijvoorbeeld aan- en 

afrijden van auto’s, parkeren en geluidsoverlast binnen en buiten de locatie? 

Wethouder Vedder: 
• Omwonenden zijn op diverse momenten geïnformeerd over de stand van zaken. We staan aan de 

vooravond van de invulling van het terrein en daarmee pas in de beginfase van het informatieproces. In 
dit doorlopende proces blijven wij in gesprek met de buurt. 

• De officiële bekendmaking van vergunningaanvragen en vergunningverlening gaan via Huis aan Huis 
Enschede. Aanvullend hebben wij de direct omwonenden schriftelijk geïnformeerd over de 
vergunningprocedures en hebben we hierover inmiddels drie bijeenkomsten met omwonenden 
georganiseerd. Dit blijven wij doen. De groep van omwonenden (circa 180 huizen) hebben wij bepaald 
op basis van de afstand tot de locatie, waarbij de logische en royale begrenzing hebben gekozen.  

• Naar aanleiding van geluiden uit de actualiteitenraad hebben wij het verspreidingsgebied ruimer 
gemaakt. Echter, het blijft altijd een arbitraire afweging tot hoever je bewoners aanschrijft. Leidend hierbij 
zijn bijvoorbeeld de panden die in het kader van de geluidsonderzoeken zijn aangemerkt als potentiële 
panden die geluid kunnen ervaren. 

• Omwonenden krijgen binnenkort een brief waarin zij uitgenodigd worden voor een sessie waarbij wij 
samen met de buurt deze overlegvorm verder willen vormgeven. Ons streven is hierbij om tot een juiste 
afspiegeling van de buurt te komen. Dit willen we nadrukkelijk samen met de buurt verder vormgeven 
zodat het optimaal aansluit bij hun behoeften. Het proces van participatie loopt dus de gehele periode 
van tijdelijkheid door, op basis van behoefte. De volgende stap hierin zetten wij op 23 maart middels de 
open dag/test evenement en aansluitende evaluatie op 26 maart. 



 

• Op dit moment is er nog geen sprake van een vergunning voor de exploitatie van horeca. De gemeente 
heeft voor het gehele complex van de Drukpershal met aangrenzende ruimtes een vergunning 
aangevraagd voor de tijdelijke afwijking (maximaal 5 jaar) van de bestemming bedrijfsbestemming. Met 
de aanvraag beogen wij activiteiten in het kader van Placemaking Cromhoff mogelijk te maken, 
waaronder horeca in het Laadperron (het lage deel naast de hoge Drukpershal).  

• In het Drukpershal zelf wordt ingezet op evenementen, bijeenkomsten en activiteiten. Op dit moment 
kunnen wij u nog geen zekerheid geven over reikwijdte van de vergunning omdat er nog een aantal 
onderzoeken lopen naar effecten zoals geluid en stikstof. De uitkomsten van deze onderzoeken kunnen 
nog invloed hebben op de vergunning. Wij verwachten dat de vergunning in april van dit jaar wordt 
afgeven. 

• Cromhoff is een gebiedsontwikkeling met de ambitie een wijk met reuring en dynamiek te creëren. De 
nieuwe invulling van het Wegenerterrein zal extra verkeersbewegingen met zich meebrengen. De 
afgelopen periode heeft het gebouw voornamelijk leeg gestaan. Maar voorheen had het ook een functie 
die verkeer en geluid met zich mee bracht. Het is goed te benadrukken dat hier geen rustige woonwijk 
zal verijzen maar een nieuw en dynamisch stuk stad.  

• Wij proberen overlast zo veel als mogelijk te voorkomen door vooraf passende maatregelen te treffen en 
door de evalueren en leren de komende periode. We hebben hierop inmiddels al geanticipeerd door 
extra fietsenstallingen te realiseren en de parkeervoorziening deels te verplaatsen. 

• Wat betreft handhaving is nakoming van voorschriften uit verleende vergunningen onderdeel van de 
publiekrechtelijke handhavingstaak van de gemeente. V.w.b. geluid zijn er diverse geluidsmetingen 
verricht. Dit volgens onze bestaande normen uit wet- en regelgeving. De exploitant dienen zich hieraan 
te houden. Hier wordt actief op gehandhaafd. Aanvullend is er vanuit de projectorganisatie een meldpunt 
(email en telefoon) waar men vragen, klachten en overlast door kan geven. 

 
2. S. Helfrich (D66) – Natuuronderhoud Particulieren 

Vorige week dinsdag heeft de Tubantia een artikel gepubliceerd over iemand die graag een stuk bos in Twekkelo 
wil onderhouden. Zijn benodigde gereedschap sloeg hij op in een schuur, iets wat op dit stuk grond niet is 
toegestaan. Wij begrijpen dat een dergelijke schuur in dit gebied niet kan, toch zouden we het jammer vinden als 
dit ervoor zorgt dat hij, maar ook anderen, afzien van een dergelijk initiatief. Daarom hebben we de volgende 
vragen voor de wethouder:  

• Is het college het met ons eens dat we mensen, die graag een stuk natuur willen onderhouden, moeten 
ondersteunen en niet moeten afschrikken?  

• Het artikel is onduidelijk of de dwangsom is betaald. Is dit inmiddels gebeurd en/of is het nog mogelijk 
om de initiatiefnemer tegemoet te komen?  

• Kan de wethouder aangeven hoe we dit soort initiatieven kunnen stimuleren, bijvoorbeeld door 
opslagruimte ter beschikking te stellen? Wat heeft de wethouder van de raad nodig om dit soort 
initiatieven wel mogelijk te maken en/of te stimuleren?  

Wethouder Vedder: 
• De gemeente waardeert de inspanningen om een bijdrage te leveren aan de kwaliteit van ons 

buitengebied. Er zijn in het buitengebied echter talloze van dit soort percelen die privaat beheerd worden. 
Als je hier toestaat om een bouwwerk voor opslag van materieel toe te staan schept dat een precedent 
voor andere gevallen/verzoeken. Dat zou leiden tot verrommeling/aantasting van de kwaliteit van het 
buitengebied. 

• Betrokkene geeft aan het schuurtje te willen gebruiken voor de opslag van gereedschap. Het 
gereedschap zal gebruikt worden voor het onderhouden van het perceel. Met het onderhouden van het 
perceel dienen betrokkene en de gemeente Enschede hetzelfde doel. Echter dient het geplaatste 
bouwwerk zelf dit doel niet en is dan ook in strijd met het bestemmingsplan. Er is in deze zaak een 
handhavingsverzoek ingediend waardoor er een beginselplicht tot handhaving bestaat. 

• Het betreffende perceel ligt in een NNN (Natuur Netwerk Nederland) gebied. Voor bouwen in gebieden 
die vallen onder een NNN gebied gelden extra voorwaarden en moet de provincie goedkeuring verlenen. 
Bouwen in gebieden die vallen onder NNN is volgens het beleid van de gemeente Enschede (Gids 
Buitenkans) uitgesloten. Volgens de Werkgroep Herzieningen kan voor het bouwwerk geen 

https://www.tubantia.nl/enschede/wouter-32-kocht-een-stuk-grond-om-bos-te-planten-en-krijgt-nu-een-dwangsom-voor-het-schuurtje-met-gereedschap~a1cf1deb/


 

omgevingsvergunning worden verleend en moet het bouwwerk worden afgebroken/gedemonteerd en 
van het perceel worden verwijderd. Ook de Vereniging Behoud Twekkelo is tegen verdere verrommeling 
van hun buurtschap. 

• Momenteel is er nog sprake van de begunstigingstermijn. Dat wil zeggen dat in deze periode de heer 
Constant zelf de huidige situatie nog kan oplossen dan wel herstellen. Deze termijn zal 6 weken na de 
beslissing op bezwaar verlopen. De dwangsom is momenteel dus nog niet verbeurd en daarom nog niet 
betaald.   

• De gemeente Enschede stelt geen opslagruimte ter beschikking voor dit soort initiatieven. Er zijn 
commerciële alternatieven in de buurt, of mogelijk kan meneer – noaberschap staat immers hoog in het 
vaandel in ons buitengebied – een beroep doen op een nabijgelegen buurman die nog wat ruimte 
overheeft om e.e.a. te kunnen stallen. In antwoord op uw laatste deelvraag: het is juist uw eigen 
raadsbeleid om dit soort bebouwing tegen te gaan, niet om het mogelijk te maken dan wel te stimuleren. 

3. Voorstel hamerstuk: Bestemmingsplan Geerdinkszijdeweg 99 
Het bestemmingsplan beoogt het gebruik van een bedrijfswoning als woning op het perceel Geerdinkszijdeweg 
99, woonerf en bijgebouwen te legaliseren via een woonbestemming conform een eerdere omgevingsvergunning 
(met projectafwijkingsbesluit), waarbij een bed en breakfast in een bestaande schuur wordt bestemd.     
De commissie adviseert dit stuk als hamerstuk te agenderen voor de raadsvergadering van maandag 25 
maart 2024. 
 
4. Informerend: Ontwikkelingen Parkweg 155-157 
Sprekers: F. Mulder, A. Olthuis, P. van Ek (SP), B. Peeters Weem (GL), R. Haveman (PvdA), Y. Barelds (EA), P. 
Brouwer (BBE), R. Kootstra (COA), O. Escobosa Bosman (Volt) 
De commissie wordt ambtelijk door de gemeente en het COA geïnformeerd over de stand van zaken en laatste 
ontwikkelingen van de beoogde AZC-locatie aan de Parkweg 155-157. Daarbij komen aan bod: de vergunning, 
ontwikkeling en realisatie, bodem, buurtoverleg, verkeer en de uitvoering van de motie Zienswijze AZC. 
 
Op voorstel van de voorzitter wordt dit onderwerp als aandachtspunt A33 toegevoegd aan de lijst van 
aandachtspunten en toezeggingen. 
 

• Bij de bodemsaneringen wordt gekozen voor afdekken als methode. Het gaat dat ODT controleren. 
• Er zijn buurtoverleggen geweest waarbij o.a. verkeer het onderwerp van gesprek was. Daaruit kwamen 

quick wins, mogelijke aanpassingen en niet haalbare zaken (zoals Parkweg eenrichtingsweg) naar 
voren. 

• Y. Barelds (EnschedeAnders): Kan er ook naar de verlichting in het Volkspark gekeken worden? Want 
daar doet de verlichting het niet. 

• P. Brouwer (BBE): Welke eisen heeft de gemeente zelf, naast de eisen die de buurt in buurtoverleggen 
kenbaar heeft gemaakt?  

o O.a. verkeerskundigen hebben meegelopen om vanuit de gemeente de eisen m.b.t. verkeer in  
te brengen.   

• Y. Barelds (EnschedeAnders): Komen er nieuwe bewoners terug voor de bewoners die nu uitstromen uit 
de noodopvang?  

o Ja, omdat de druk op asielopvang zo hoog is.  
• P. Brouwer (BBE): zijn alle leveranciers die betrokken zijn bij de asielopvanglocatie zoveel mogelijk 

lokale bedrijven?  
o Het COA moet grote zaken Europees aanbesteden waar dat moet, maar kleinere zaken worden 

waar mogelijk lokaal ingekocht/aanbesteed.  
• O. Escobosa Bosman (Volt): Bij Plan Einstein kunnen omwonenden en asielzoekers samen bijvoorbeeld 

cursussen volgen. Is dat ook in Enschede een idee? 
o Enschede is bekend met dat initiatief. Het is een van de onderwerpen om voor te leggen aan 

partners uit de stad om die wisselwerking te creëren. 
• B. Peeters Weem (GL): De overzijde Parkweg heeft openbaar groen. Kunnen daar ook voorzieningen 

komen? Hopelijk worden daar toekomstige plannen voor gemaakt.  
 
 

https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/0867c09f-9a2e-44a5-a962-f8ff99b94d4c?documentId=afd89e00-a7cf-4817-8adb-d425769f002e&agendaItemId=6bbbed68-2ce5-44ab-a336-dc9a2121c220
https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/0867c09f-9a2e-44a5-a962-f8ff99b94d4c?documentId=afd89e00-a7cf-4817-8adb-d425769f002e&agendaItemId=6bbbed68-2ce5-44ab-a336-dc9a2121c220


 

5. Informerend: Jaarplan Stadsdeel West 2024 
Sprekers: A. van der Meer (namens Vereniging Behoud Twekkelo), T. Keuken (stadsdeelmanager), P. Brouwer 
(BBE), wethouder Vedder, P. van Ek (SP), H. Meijer-Ytsma (CU), R. Haveman (PvdA) 
 

• Spreekrecht: A. van der Meer (namens Vereniging Behoud Twekkelo (VBT)) – link naar bijdrage 
VBT heeft vragen over het wijkverkeersplan Twekkelo: welke onderdelen worden er wanneer uitgevoerd? Graag 
zou VBT betere communicatie, een planning en de start van een projectleider zien.  
T. Keuken (stadsdeelmanager) zegt toe dat deze maand de projectleider voor wijkverkeersplan Twekkelo begint. 
Deze zal het gesprek met VBT aangaan over dit wijkverkeersplan. 
 
Het stadsdeelmanagement licht het jaarplan 2024 voor stadsdeel West toe met daarin de plannen per wijk. 
 
6. GEANNULEERD Informerend: Taalvaardigheid in West 
Dit agendapunt komt wegens ziekte te vervallen en wordt in een andere vergadering opnieuw 
geagendeerd. 
 
7. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen sluit en de vergadering om 21:51 uur. De volgende vergadering van de 
stadsdeelcommissie West vindt plaats op 14 mei 2024. 

https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/0867c09f-9a2e-44a5-a962-f8ff99b94d4c?documentId=6789b32d-647f-4f3f-bcc7-edeb2c676dba&agendaItemId=eb75c4af-f19c-451c-aba9-eca566cdecd0
https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fprezi.com%2Fview%2FNrxYiGP38bct3ZyJ8xdi%2F&data=05%7C02%7Cs.vaniersel%40enschede.nl%7C3c246f50e8af4b08a3fb08dc3f4632ad%7C4d3fb16405994cd48f66ef2f60ba5aaf%7C1%7C0%7C638454817923165067%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=iBRj9tyr5d2blF7%2FHssElCKqKDeKy2YaN9DoPmkSlPA%3D&reserved=0
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